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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 27 APRIL 2023 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Johan Schoefs, Heidi Berx, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Linda Verjans, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, 
Wendy Bollen, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny 
Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Bert Vertessen, Yves Croux, schepenen 
Jasper Goffin, Ria Moesen, raadsleden 
 

 
De vergadering wordt geopend om 20u25 
 
In openbare vergadering 
 

01 Omgeving - Samenwerkingsovereenkomst landschapspark 'Hart van Haspengouw' - Goedkeuring 
 
 
De gemeenteraad stelt de goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst inzake het landschapspark 'Hart van 
Haspengouw' uit omwille van ontbrekende documenten. 
 
 

02 Omgeving - Beleidsplan Ruimte Limburg "Ruimtepact 2040" - advies - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het ontwerpvoorstel van advies met opmerkingen opgemaakt door het schepencollege 
d.d. 18 april 2023 inzake het 'Ruimtepact 2040' goed met 10 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Johan 
Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds en Stanny 
Crommen), 7 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc 
Bamps en Eddy Vandecaetsbeek) en 0 onthoudingen. 
 
Het 'Ruimtepact 2040' is het nieuwe Beleidsplan Ruimte voor Limburg. Hiermee toont de provincie Limburg haar 
ambitie voor een duurzame ruimtelijke ontwikkeling van Limburg richting 2040. 
 
De provincieraad stelde het Ontwerp-Ruimtepact 2040 samen met het ontwerp plan-MER voorlopig vast op 14 
december 2022. Tijdens het openbaar onderzoek van 17 februari 2023 tot en met 17 mei 2023 kan iedereen de 
documenten van het Ontwerp-Ruimtepact 2040 en het bijhorende ontwerp plan-MER inkijken via 
www.limburg.be/rp2040-ontwerp, in het gemeentehuis van elke gemeente in de provincie of in het Provinciehuis 
van de provincie Limburg. 
 
Tevens wordt aan elke gemeenteraad van de Limburgse gemeenten gevraagd om ten laatste op 17 mei 2023 een 
advies te formuleren. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen heeft in de toelichting van dit agendapunt gelezen dat er over het Ruimtepact 2040 
gespreksrondes voor de gemeentebesturen georganiseerd zijn door de provincie Limburg. Ze vraagt wie daar 
namens de gemeente Hoeselt naartoe is geweest en waarom de gemeenteraadsleden hiervoor niet werden 
uitgenodigd. 
 

http://www.limburg.be/rp2040-ontwerp
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Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij geen antwoord kan geven op de vraag waarom de 
gemeenteraadsleden niet werden uitgenodigd op deze gesprekrondes omdat de uitnodiging kwam vanuit de 
provincie Limburg. Hij heeft er geen zicht op of in die uitnodiging stond dat de gemeenteraadsleden ook 
uitgenodigd waren. 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat het schepencollege dus de uitnodiging heeft gekregen voor deze 
vergadering en deze niet heeft doorgestuurd naar de gemeenteraadsleden. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat hij hier geen antwoord op kan geven aangezien het domein Omgeving 
niet zijn bevoegdheid is. Hij stelt voor dat schepen Yves Croux, bevoegd voor Omgeving, hierop een antwoord 
formuleert zodra hij terug is. Hij meent dat het diensthoofd Omgeving en schepen Yves Croux naar de 
gespreksrondes zijn geweest, maar hij is hier niet zeker van. Hij is hier niet 100% zeker van, maar denkt dat zij 
twee vermoedelijk wel geweest zijn en hier een verslag van hebben gemaakt. Burgemeester Werner Raskin 
benadrukt dat hij er geen zicht op heeft of er gemeenteraadsleden uitgenodigd werden en of ze aanwezig 
mochten zijn op deze gespreksrondes, omdat het een uitnodiging was van de provincie Limburg. 
 
Raadslid Mieke Claesen beklemtoont dat de uitnodiging afkomstig was van de provincie Limburg aan de 
gemeenteraad. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt nogmaals dat hij dit niet weet. Hij vertelt dat zo’n uitnodigingen meestal 
niet gericht zijn aan de gemeenteraad. Ze zijn meestal gericht aan burgemeester en/of schepenen. 
 
Raadslid Marc Bamps wijst erop dat burgemeester Werner Raskin zojuist vertelde dat een aantal mensen hun 
bouwrechten op hun bouwgrond zouden verliezen. Hij vraagt of burgemeester Werner Raskin een idee heeft over 
hoeveel mensen dat gaat. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat er getracht is dit te achterhalen, maar dat dat niet teruggevonden 
kon worden hoeveel bouwgronden er nog in de gemeente Hoeselt liggen. Hij vertelt dat dit niet kan worden 
nagetrokken. Vermoedelijk heeft dit ook te maken met privacy, zo geeft hij aan. Hij weet niet precies hoe dit zit. 
Die vraag heeft men zich wel gesteld. Hij beklemtoont dat er getracht is dit te achterhalen, maar dat dit niet 
gelukt is. Dat is niet te doen. Burgemeester Werner Raskin verklaart dat men bvb. een groot bouwperceel in zijn 
bezit kan hebben dat men vervolgens in 2 delen verdeelt en zodoende het aantal bouwgronden vermeerdert. Hij 
stelt dat dit vandaag trouwens heel veel gebeurt omdat iedereen kleiner en betaalbaarder wil bouwen. Hij 
verwijst hiervoor ook naar de huidige bouwontwikkeling. 
 
Raadslid Marc Bamps meent zich te herinneren uit de verslagen van de schepencolleges dat 
omgevingsvergunningen niet altijd gaan over nieuwbouw, maar ook vaak over carports, kleine verbouwingen, e.d. 
 
Burgemeester Werner Raskin reageert dat het gaat over nieuwe bouweenheden. 
 
Raadslid Marc Bamps repliceert dat dit niet altijd zo is. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat het gaat over bijkomende wooneenheden.  
 
Raadslid Marc Bamps herhaalt dat dit zeker niet altijd zo is en verwijst hiervoor naar de verslagen van het 
schepencollege. 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat het woonobjectief voor de gemeente Hoeselt dat opgenomen is in 
het Ruimtepact 2040 - die 269 woningen - bijkomende wooneenheden zijn. Hij benadrukt dat het niet gaat over 
carports, ed. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat de gemeente Hoeselt in de afgelopen 10 jaar toch niet boven de drempel van 
10.000 inwoners is geraakt. 
 
Burgemeester Werner Raskin werpt op dat het aantal serieus vooruitgegaan is en er ondertussen wél bijna 10.000 
inwoners in de gemeente Hoeselt zijn. 
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Raadslid Marc Bamps benadrukt dat er nog altijd geen 10.000 inwoners in de gemeente Hoeselt zijn. 
 
Burgemeester Werner Raskin hoopt deze legislatuur nog de tienduizendste inwoner te vieren. 
 
Raadslid Fons Capiot stelt dat dit agendapunt kadert in een veel ruimer geheel. Hij vertelt dat het Ruimtepact 
2040 van de provincie Limburg met handen en voeten gebonden is aan Vlaanderen. Hij is zeker niet tegen alle 
adviezen van het schepencollege die hier vandaag ter goedkeuring voorliggen. Integendeel zelfs, hij is van mening 
dat er een aantal goede opmerkingen instaan. Maar wat de bouwgrond betreft, gaat het Vlaanderen vooral over 
de woonuitbreidingsgebieden. Daar handelt het vooral over. Als je die niet hebt aangesneden, gaan die door de 
betonstop verdwijnen. Dat geldt ook voor de gemeente Hoeselt. Als die in het jaar 2030 niet zijn aangesneden 
dan zullen die dus verdwijnen. Dat kan iedereen nakijken in het dossier. Maar de opmerking in het advies van het 
college van burgemeester en schepenen waar raadslid Fons Capiot niet mee akkoord kan gaan en de reden 
waarom de fractie Wij Hoeselt tegen dit agendapunt zal stemmen, is de uitbreiding van de 'kern' van de 
gemeente Hoeselt. Hij leest letterlijk: 'Het gebied tussen de Tongersesteenweg, de Lindekapelstraat, de 
Winterbeekstraat, de O.L.V.-straat en de Broekstraat.' Raadslid Fons Capiot vindt niet dat de kern van de 
gemeente Hoeselt moet uitgebreid worden naar die kant toe, zo ver. Hij is van mening dat dit totaal niet juist is 
en zal daarom tegen stemmen. Hij zal de overige punten niet allemaal overlopen. Raadslid Fons Capiot herhaalt 
dat dit de reden is waarom de fractie Wij Hoeselt tegenstemt. 
 
Raadslid Mieke Claesen heeft nog een laatste vraag over het Ruimtepact 2040. Ze vertelt dat het Ruimtepact 2040 
er al is of er nog gaat komen omwille van de bescherming van de open ruimte. Er is al te veel verstening en te 
weinig groen. Men wil nu via Ruimtepact 2040 verhinderen dat een aantal potentiële bouwgronden of 
landbouwgronden bebouwd gaan worden. Raadslid Mieke Claesen vindt dat niet erg, maar ze vindt ook dat die 
mensen daar een compensatie voor moeten krijgen als de waarde van hun grond vermindert. Zij vertelt 
vervolgens dat de fractie Best Groen in het verleden - tijdens de gemeenteraad - al verschillende keren heeft 
opgemerkt dat wanneer de grondwaarde verhoogd wordt - bvb. wanneer landbouwgrond projectgrond wordt - 
de gemeente Hoeselt er altijd voor gekozen heeft om dat niet te compenseren. Het gemeentebestuur besloot dan 
telkens om geen taksen te heffen op een aantal landbouwgronden die projectgronden geworden zijn waardoor er 
geen inkomsten verworven werden. Landbouwgrond wordt projectgrond en zo zorgt de gemeente Hoeselt er zelf 
voor dat er groen verdwijnt dewelke dan moet gecompenseerd worden met bouwgronden. 
 
Burgemeester Werner Raskin repliceert dat de planbatenheffing niets met het Ruimtepact 2040 te maken heeft. 
De bouwgronden liggen vandaag vast. Dat is de rode zone die gekend is. Ook de landbouwgronden liggen vast. Hij 
herhaalt dat het één niets te maken heeft met het ander. Hij is van mening dat schepen Yves Croux raadslid Mieke 
Claesen destijds heel goed geantwoord heeft op de opmerkingen hierover. Dat ging toen om de planbatenheffing 
op de landbouwgronden die bouwgrond geworden zijn. Hij vertelt dat er een paar dossiers zijn waar de 
planbatenheffing laattijdig is aangevraagd waardoor de gemeente Hoeselt de kans om een paar euro te verdienen 
heeft gemist. 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat dat niet ging om maar 'een paar euro’. 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt dat het agendapunt vandaag gaat over mensen die vandaag een 
verworven recht hebben. Het gaat niet over uitbreidingsgebieden waar het recht nog moet verworven worden. 
Het gaat om mensen die vandaag bouwgronden liggen hebben, aldus burgemeester Werner Raskin. Hij erkent dat 
raadslid Fons Capiot daarin gelijk heeft. Maar dat is boven het hoofd van het gemeentebestuur. De gemeente 
Hoeselt kan hier een meter hoogspringen. Ze kan enkel proberen om de inwoners te verdedigen. Maar ook de 
provincie Limburg moet die richting uit omdat dit allemaal in mekaar kadert. Burgemeester Werner Raskin 
benadrukt dat de gemeente Hoeselt haar advies voor dit Ruimtepact 2040 gaat proberen afdwingen. En hij weet 
ook dat er heel wat andere kleine gemeenten dat gaan doen. Hij zou toch graag hebben dat er in de gemeente 
Hoeselt ook een kern blijft. Burgemeester Werner Raskin is - in alle eerlijkheid - van mening dat er in de toekomst 
niet meer gebouwd gaat kunnen worden in de kleinere deelgemeenten. En hij geeft aan dat dit misschien wel een 
terechte visie is. Maar er zijn natuurlijk nog heel veel woningen die nog gerenoveerd kunnen worden en die tellen 
niet mee in die 269 bijkomende woningen. Als er bijvoorbeeld een koper een bouwgrond onderverdeeld in 2 of 4 
percelen, dan zijn dit direct 4 bijkomende wooneenheden op één perceel. Hij beklemtoont dat Ruimtepact 2040 
gaat over bijkomende bouwvergunningen en niet over vergunningen voor carports e.d. Daar gaat het over. 
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Raadslid Christiaan Hex snapt dat er wel bepaalde redenen zijn waarom het schepencollege akkoord gaat met het 
Ruimtepact 2040. Maar hij merkt op dat hij wel niet gehoord heeft wat het schepencollege bereid is te doen om 
de open ruimte te vrijwaren of op welke manier het aan kernverdichting wil doen. Wat is eigenlijk de woonvisie 
van het schepencollege? Het schepencollege moet hier voor hem nu niet op antwoorden. Maar deze vraag werd 
wel al gigantisch vaak gesteld tijdens de gemeenteraad, aldus raadslid Christiaan Hex. De kanttekening is echter 
wel dat er maar projecten/appartementsblokken blijven bijkomen. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat er inderdaad ook op langere termijn over een woonvisie moet 
nagedacht worden. Maar hij is van mening dat de woonvisie samen met de nieuwe stad moet bepaald worden 
omdat het immers erg zou zijn als dat tegenstrijdig zou zijn. Hij stelt dat er één globale visie moet zijn. Het lijkt 
hem daarbij logisch dat in de deelgemeentes van de gemeente Hoeselt meer open ruimte behouden blijft en dat 
dit ook gekoesterd wordt. Dat is iets waar raadslid Christiaan Hex gelijk in heeft, zo erkent burgemeester Werner 
Raskin. Hij vertelt dat het - hoe het nu wordt voorgesteld - gaat om centrumverdichting. Men geeft aan dat in een 
centrum van een stad alle voorzieningen aanwezig zijn zoals bvb. bussen, treinen, enz. Het Ruimtepact 2040 stelt 
dat er in de toekomst massaal moet ingezet worden op centrumverdichting om het volk daar te laten wonen. Dat 
is eigenlijk wat men vanuit Vlaanderen probeert te doen, zo vat burgemeester Werner Raskin samen. 
 
Raadslid Marc Bamps zegt dat een paard, een paard genoemd moet worden. Hij merkt op dat de beoogde 
handelszone van dit bestuur in het gedrang komt. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat hij dat niet weet. 
 
Raadslid Marc Bamps repliceert dat hij dat wel denkt. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat als raadslid Marc Bamps dat denkt, het wel zo zal zijn. Hij voegt 
eraan toe dat iedereen zijn eigen mening mag hebben. 
 
Raadslid Marc Bamps verwijst naar de opmerking van raadslid Fons Capiot over de uitbreiding van de kern van de 
gemeente Hoeselt, zijnde Lindekapelstraat, Popeslagstraat en Tongersesteenweg. Hij heeft maar weet van één 
zaak die in die zone ligt en dat is de handelszone. Raadslid Marc Bamps is van mening dat het daarom draait. Het 
gemeentebestuur wil die er zeker doorkrijgen. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat als raadslid Marc Bamps dat denkt, dat zo wel zal zijn. Hij wijst erop dat 
raadslid Marc Bamps zijn visie heeft en het schepencollege haar visie. 
 
Raadslid Marc Bamps antwoordt dat dit geen visie is, maar een vaststelling. 
 
Burgemeester Werner Raskin repliceert dat dit wel zo is. Hij herhaalt dat raadslid Marc Bamps daar zijn gedacht 
over heeft en dat het schepencollege haar eigen gedacht daarover heeft. Zowel burgemeester als schepenen 
hebben al tientallen redenen aangehaald waarom niet en waarom wel. Het dossier van het RUP Handel komt 
binnenkort nog op de gemeenteraad. 
 
Raadslid Marc Bamps wijst erop dat het Ruimtepact 2040 al bestond vooraleer het schepencollege het 
agendapunt over het RUP Handel op de gemeenteraad van 2 maart 2023 bracht. Het schepencollege had dus al 
kunnen weten dat het problematisch ging worden. Maar we zullen zien, aldus raadslid Marc Bamps. De fractie 
Best Groen stemt alleszins tegen. 
 
 

03 Overheidsopdrachten - Leveren en plaatsen luifel zwembad - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2023-024 inzake 
het leveren en plaatsen van een luifel aan het zwembad. 
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VP Architecten uit Hoeselt kreeg de opdracht om een ontwerp op te stellen. De luifel bestaat uit een constructie 
van aluminium in combinatie met polycarbonaat platen. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 22.500,00 EUR incl. btw. 
 
Schepen Johan Schoefs licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat er toch 3 luifels getekend werden in het ontwerp. Hoe zit dat precies? 
 
Schepen Johan Schoefs verduidelijkt dat het oorspronkelijke plan inderdaad was om 3 luifels te plaatsen aan het 
zwembad nl. aan de inkom, aan de zijkant en ook aan de achterkant. Zo werd de omgevingsvergunning ook 
aangevraagd. Maar omwille van de stijgende prijzen en het beschikbare budget werd nu de keuze gemaakt om 
enkel de luifel aan de achterkant te plaatsen omdat daar mensen komen kijken naar de zwemlessen en als het 
dan regent staan ze tenminste droog, aldus schepen Johan Schoefs. 
 
Raadslid Serge Voncken concludeert dat er nu maar 1 luifel geplaatst kan worden in plaats van de beoogde 3 
luifels. Het is dus drie keer zo duur geworden. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat het niet drie keer duurder is geworden, maar toch wel degelijk een stuk 
duurder. Het bestuur heeft dan deze keuze gemaakt omdat de mensen tijdens de lessen buiten moeten blijven 
staan. De luifel aan de voorkant was bedoeld om de kinderen buiten op te wachten na het zwemmen, maar nu 
mogen de ouders toch terug binnen na de zwemlessen om de kinderen te helpen. Enkel tijdens de zwemlessen 
vinden de lesgevers het opportuun dat de mensen buiten blijven wachten. Dat is een betere regeling. 
 
Raadslid Serge Voncken vindt dit toch wel erg veel geld voor 1 luifel. Raadslid Mieke Claesen treedt hem daarin 
bij. Zij vindt 22.500,00 EUR voor een luifel van 6 meter op 2 meter heel veel geld. Raadslid Serge Voncken 
benadrukt dat dit toch maar om klein stukje overkapping gaat. Het zijn bij wijze van spreken toch maar 2 
golfplaten. 
 
Schepen Johan Schoefs merkt op dat alles duur is. 
 
Raadslid Mieke Claesen vertelt dat haar kleindochter zwemles volgt in Bilzen en dat men daar de lessen helemaal 
niet kan zien. Want het gaat er hier toch om dat ouders van de kinderen naar de zwemles willen kijken? En de 
lesgevers hebben wellicht gevraagd om niet meer binnen te wachten omdat dit dan voor de kinderen moeilijker is 
of dat ouders zich gaan bemoeien? Volgens raadslid Mieke Claesen hoeven ze dat buiten eigenlijk toch ook niet te 
doen. Daarom begrijpt zij niet dat daar 22.500,00 EUR aan uitgegeven wordt. 
 
Serge Voncken vraagt of ouders die staan te kijken de kinderen niet afleiden. Dat mag dus niet meer? Raadslid 
Mieke Claesen vraagt zich dit ook af. 
 
Schepen Johan Schoefs bevestigt dat de mensen niet meer binnen mogen tijdens de zwemlessen omdat de 
lesgevers hebben vastgesteld dat dat zo beter is. Hij herhaalt dat het volgens de lesgevers op deze manier beter is 
voor de kinderen. En hij wil niet tegen het advies van die lesgevers ingaan. Er staan altijd heel wat mensen aan de 
achterkant van het gebouw naar de zwemlessen te kijken en het bestuur wil gewoon dat die mensen dat, in het 
kader van de dienstverlening, onder een luifel kunnen doen. 
 
Raadslid Serge Voncken herhaalt dat hij dit een heel duur 'geval' vindt voor die enkele keren dat het eens regent 
en voor de paar mensen die daar dan aan het venster naar hun kind staan te kijken. Hij vindt dat dit niet in 
verhouding staat tot elkaar. 
 
Schepen Johan Schoefs vraagt aan raadslid Serge Voncken of er eigenlijk al ooit iets is geweest waarvan hij vond 
dat het goed was. Daarvoor moet er intussen al heel ver terug in de tijd gegaan worden. Schepen Johan Schoefs 
stelt voor om hierover te stemmen. 
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Raadslid Fons Capiot merkt op dat iedereen zich eens moet voorstellen wat 6 meter op 2 meter eigenlijk maar is. 
Is dit niet wat aan de kleine kant? Bij slagregen wordt je onder zo'n smalle luifel toch nog nat? Hij vindt dit te 
klein. 
 
Schepen Johan Schoefs verduidelijkt dat het gaat om de breedte van het middelste raam. 
 
 

04 Overheidsopdrachten - Besteding ICT-budgetten i.f.v. de fusie Bilzen-Hoeselt - Goedkeuring 
 
De gemeente Hoeselt en de stad Bilzen fusioneren op 1 januari 2025. Hiervoor dienen verschillende ICT-
gerelateerde onderdelen vooraf samen te smelten tot één geheel. Uit de uitgebreide analyse van de AS IS-situatie 
door het ontwerpteam ICT is gebleken dat er nog dit najaar een aantal concrete stappen gezet moeten worden. In 
een eerste fase betreft het de volwaardige samensmelting van het netwerk (LAN + WAN + security) en van het 
domein (on site + in de cloud). Op voorstel van het ontwerpteam ICT verleent de gemeenteraad daarom unaniem 
goedkeuring aan: 
 
1. de aankoop van de benodigde hard- en software om te komen tot één gezamenlijke ICT-infrastructuur voor 

de beide gemeenten via de firma VanRoey (Turnhout) gelet op de lopende overeenkomst van het lokaal 
bestuur Bilzen met de firma VanRoey (raamovereenkomst met als aankoopcentrale Smals vzw) 

 
2. de taakomschrijving van de firma VanRoey bij de voorbereiding van de integratie van beide ICT-platformen, 

zijnde minstens: 
- het opzetten van een gemeenschappelijk security platform Bilzen-Hoeselt 
- het connecteren van ICT-netwerken van Bilzen en Hoeselt 
- een update van een aantal onderdelen van de netwerkinfrastructuur van Hoeselt 
- de integratie van de active directory en het domein van beide besturen 
 

3. de externe begeleiding van het traject door de firma Business Masters (Jo Van Loock), door de stad Bilzen 
voorgesteld als de enige geschikte partner om deze opdracht uit te voeren 

 
4. de kosten van dit project, die geraamd worden op een totaal van 224.564,70 EUR excl. btw of 271.723,29 EUR 

incl. btw 
 
5. de gedeelde betaling van de kosten van de firma VanRoey.be en projectmanager Van Loock die in eerste 

instantie aangerekend zullen worden aan de stad Bilzen en gedeeltelijk terug gevorderd van de gemeente 
Hoeselt, meer bepaald: 
- tot een maximum van 25.000,00 EUR op het exploitatiebudget van de gemeente Hoeselt van het lopende 
boekjaar op budgetsleutel 6142 0020 0130 (AC 81, MJP 1117); 
- tot een maximum van 75.000,00 EUR op het investeringsbudget van de gemeente Hoeselt van het lopende 
boekjaar op budgetsleutel 2410 0000 0130 (AC 81, MJP 521); 
- 5.000,00 EUR op het exploitatiebudget van de gemeente Hoeselt van het lopende boekjaar op budgetsleutel 
6139 9000 0190 (AC 108, MJP 1101) voor de aanstelling van een projectmanager 

 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat er enkele maanden geleden al ICT-beveiliging werd goedgekeurd voor een 
bedrag van 14.000,00 EUR en nu gaat het opnieuw over security, enz. Hij vindt dit spijtig. Dit is een dubbele 
uitgave. Ook volgens raadslid Serge Voncken is dit dubbelop. 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt dat dit kadert in de samenwerking tussen de ICT-diensten van de 
gemeente Hoeselt en de stad Bilzen in het kader van de aanstaande fusie. Hij geeft eerlijkheidshalve aan dat hij 
hier niet alles van kent. 
 
Raadslid Serge Voncken vertelt dat dit onlangs nochtans heel mooi werd toegelicht tijdens het werkbezoek aan de 
gemeente Pelt. Maar jammer genoeg was daar niemand van het schepencollege aanwezig. Dat getuigt toch van 
weinig interesse en betrokkenheid. 
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Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat er ook mandatarissen in Hoeselt moeten blijven om inwoners te 
trouwen. Misschien moet hij volgende keer maar aan die mensen zeggen dat ze niet kunnen trouwen omdat hij 
naar Pelt moet, aldus burgemeester Werner Raskin. 
 
Raadslid Fons Capiot stelt voor om dit agendapunt gewoon unaniem goed te keuren. 
 
 

05 Mobiliteit - Gemeentelijke administratieve sancties (GAS) - Vaststelling reglement houdende beperkte 
snelheidsovertredingen - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de politieverordening betreffende de gemeentelijke administratieve sancties voor 
beperkte snelheidsovertredingen goed met 11 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Johan Schoefs, Heidi 
Berx, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Christiaan Hex, Liesbeth Werelds en Stanny 
Crommen), 0 stemmen tegen en 6 onthoudingen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Mieke Claesen, 
Marc Bamps en Eddy Vandecaetsbeek). De politieverordening zal in werking treden van zodra de eerste 
trajectcontroles actief worden. 
 
Sedert 1 februari 2021 is het voor lokale besturen mogelijk om kleine snelheidsovertredingen in zones waar de 
snelheid beperkt is tot 30km/uur of 50km/uur (minder dan 20km/uur hoger dan de snelheidslimiet) te 
sanctioneren via een gemeentelijke administratieve sanctie, beter gekend als GAS 5. De betreffende inbreuken 
worden opgenomen in onderhavige politieverordening. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat burgemeester Werner Raskin zegt dat het met de trajectcontroles niet de 
bedoeling is om de mensen in hun zakken te zitten, maar dat gaat wel degelijk moeten gebeuren om de 
600.000,00 EUR bij mekaar te krijgen die nodig is om de begroting sluitend te krijgen. Dat heeft iedereen kunnen 
zien bij de goedkeuring van de begroting 2023. 
 
Burgemeester Werner Raskin repliceert dat dat de mening van raadslid Serge Voncken is. 
 
Raadslid Serge Voncken werpt op dat dat geen mening is, maar een vaststelling. Maar daarnaast heeft raadslid 
Serge Voncken nog een vraag met betrekking tot de Nieuwe Baan in Alt-Hoeselt. Daar zijn vluchtheuvels 
aangelegd. Wordt het snelheidsregime van eerst 50 km/u en dan 30 km/u ingecalculeerd in de tijd die voorzien 
wordt om het traject af te leggen? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dit niet zijn afdeling is, maar hij denkt te weten dat de vluchtheuvels 
mogen blijven. Dit zou geen probleem vormen. Ze mogen weg, maar ze mogen ook blijven staan. Dit heeft niets 
te maken met de trajectcontrole. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt hoe burgemeester Werner Raskin dit bedoelt. 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt dat er eerder sprake was van een probleem voor Taas, de externe 
firma die de trajectcontroles zal uitvoeren, die aangaven dat ze geen controles zouden doen als er een 
vluchtheuvel op een traject lag. Maar daarop is er een aangepaste overeenkomst, een verbeterde versie gekomen 
en nu is dit geen probleem. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of hij dan goed begrijpt dat er rekening wordt gehouden met het gegeven dat daar 
maar 30 km/u gereden mag worden. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat dat niet klopt. Hij wijst erop dat het moet gaan om een totaaltraject 
van dezelfde snelheid. Hij herhaalt dat op een traject waar men 50 km/u mag rijden en waar er wegversmallingen 
zouden zijn deze mogen blijven staan. Maar op een traject waar het snelheidsregime 50 km/u - 30 km/u - 50 km/u 
is, kan er geen trajectcontrole zijn. 
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Raadslid Serge Voncken antwoordt dat dat net zijn vraag is. Hij geeft aan dat burgemeester Werner Raskin een 
vluchtheuvel verwart met een wegversmalling. Raadslid Serge Voncken heeft het niet over een wegversmalling, 
maar over een vluchtheuvel. Dat zijn - voor alle duidelijkheid - de hobbels in de weg. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat als het gaat om een traject waar overal het snelheidsregime van 50 
km/u geldt de vluchtheuvels mogen blijven. 
 
Raadslid Serge Voncken wijst erop men op het plateau van een vluchtheuvel maar 30 km/u mag rijden. 
 
Burgemeester Werner Raskin zegt dat dat vanzelf gedaan wordt. Dat gebeurt nu ook. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of hij, wanneer hij de Nieuwe Baan afrijdt, tegen 50 km/u over die vluchtheuvels 
mag rijden of dat hij daar maar 30 km/u mag. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat hij dat zelf moet weten. Als er wegversmallingen staan dan mogen 
die blijven staan. Het heeft te maken met snelheidsregimes. Als daar verkeersborden staan die maximaal 30 km/u 
toelaten en vervolgens borden van 50 km/u dan kan er geen trajectcontrole geplaatst worden. 
 
Maar als er accentuering wordt aangebracht op de vluchtheuvels - aldus raadslid Serge Voncken - dan mag je 
letterlijk op het plateau van een vluchtheuvel maar 30 km/u rijden. Hij weet dit 100% zeker, zo geeft hij aan. Dit 
betekent dus dat er op de Nieuwe Baan 2 of 3 stukken zijn waar je maar 30 km/u mag rijden. En daardoor wordt 
de trajecttijd in principe korter. Wordt dit ingecalculeerd? Hij denkt nu te horen van niet, want de toegelaten 
snelheid moet constant zijn. Hoe gaat men dat dan doen? 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij enkel weet dat de trajectsnelheid - van de startcamera tot de 
eindcamera - 50 km/u is. En men mag op een traject niet sneller rijden dan 50 km/u. Hij verduidelijkt dat je 
daarbij over een afstand van 100 meter ook 80 km/u kan rijden om vervolgens eventjes te stoppen. Als je over de 
totale afstand van het traject gemiddeld maar onder de toegelaten snelheid blijft. Als je op bepaalde plekken 
maar 30 km/u mag rijden, zal die firma dat wel opgenomen hebben in hun berekening. 
 
Raadslid Serge Voncken concludeert dat er op de Nieuwe Baan dus vluchtheuvels komen waar je op het plateau 
officieel maar 30 km/u mag, maar dat de firma Taas dat niet ingecalculeerd heeft in haar berekening van de 
gemiddelde snelheid. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij niet heeft gezegd dat er vluchtheuvels komen waar je maar 30 
km/u op mag. 
 
Raadslid Serge Voncken wijst er nogmaals op dat die vluchtheuvels daar wel liggen. 
 
Burgemeester Werner Raskin repliceert dat als daar vluchtheuvels liggen men daar wel geen 50 km/u zal rijden. 
 
Raadslid Serge Voncken herhaalt nogmaals dat die vluchtheuvels er toch liggen. Hij stelt zich vragen bij deze 
zienswijze. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt of die vluchtheuvels aangeduid zullen worden met signalisatie. Een vluchtheuvel 
moet in principe immers aangegeven worden. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat dat eigenlijk vragen zijn voor schepen Bert Vertessen die vandaag 
verontschuldigd is. Hij is hier waarschijnlijk mee bezig. De verkeersborden ed. moeten nog veranderd en geplaatst 
worden. Dat is waarschijnlijk allemaal goedgekeurd op de gemeenteraad of door het schepencollege. Die zaken 
moeten nog uitgevoerd worden voor de trajectcontrole in voege kan gaan. 
 
Raadslid Serge Voncken concludeert dat er bij de tijd die gemeten wordt in het traject vanuit gegaan wordt dat je 
50 km/u mag rijden, maar dat je op die vluchtheuvels officieel maar 30 km/u mag rijden. En dat je dus niet geflitst 
wordt door de trajectcontrole als je te snel rijdt. 
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Burgemeester Werner Raskin sluit af met de boodschap dat hij deze stelling zal meenemen naar bevoegd schepen 
Bert Vertessen. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt om te stemmen. Hij geeft aan dat hij zich zal onthouden. Hij is niet tegen de 
trajectcontrole maar omwille van het bovenstaande verkiest hij om zich te onthouden. 
 
 

06 Mobiliteit - Gemeentelijke administratieve sancties (GAS) - Samenwerkingsovereenkomst tussen stad 
Bilzen en gemeente Hoeselt inzake afhandeling van GAS-5 dossiers en aanstelling sanctionerend 
ambtenaren stad Bilzen - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst tussen de stad Bilzen en de gemeente Hoeselt inzake de 
afhandeling van de GAS-5 dossiers en de aanstelling van de sanctionerend ambtenaren van de stad Bilzen goed 
met 11 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Johan Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim 
Hellinx, Wendy Bollen, Christiaan Hex, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 0 stemmen tegen en 6 
onthoudingen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps en Eddy Vandecaetsbeek). 
 
Sinds 1 februari 2021 werd het mogelijk voor steden en gemeenten om lichte snelheidsovertredingen in zones 
waar de snelheid beperkt is tot 30 km/u of 50 km/u (minder dan 20 km/u hoger dan de snelheidslimiet) te 
sanctioneren via een gemeentelijke administratieve sanctie (GAS-boete), ook gekend als ‘GAS-5’. 
 
De stad Bilzen en de gemeente Hoeselt beslissen om samen te werken met betrekking tot de afhandeling van 
deze gemeentelijke administratieve sancties betreffende beperkte snelheidsovertredingen (GAS-5). De stad Bilzen 
staat in voor de organisatie van de afhandeling van de procedures inzake deze gemeentelijke administratieve 
sancties ten behoeve van de gemeente Hoeselt. Daartoe wordt een samenwerkingsovereenkomst tussen de stad 
Bilzen en de gemeente Hoeselt afgesloten.De totale personeelskost van 1 GAS ambtenaar en 1 medewerker bij de 
Financiële Dienst, zijnde 126.000,00 EUR (+ 15% overheadkost) wordt daarbij verrekend a rato van het aantal 
overtredingen Bilzen/Hoeselt. De samenwerkingsovereenkomst treedt in voege na ondertekening door beide 
partijen en start met de vaststellingen die, vanaf het ogenblik dat de trajectcontroles in Hoeselt actief zijn, 
worden opgemaakt. De initiële duur van de samenwerkingsovereenkomst betreft 1 jaar. De overeenkomst wordt 
jaarlijks stilzwijgend verlengd. 
 
De stad Bilzen en de gemeente Hoeselt streven naar een kwalitatieve invulling en ondersteuning met betrekking 
tot de functie van sanctionerend ambtenaar. Hierbij zullen de sanctionerend ambtenaren van de stad Bilzen, met 
name mevr. L. Cucciarre, mevr. M. Achten en mevr. A. Van Severen deze functie ook waarnemen voor de 
gemeente Hoeselt. De gemeente Hoeselt bevestigt uitdrukkelijk dat de sanctionerend ambtenaren op 
onafhankelijke wijze kunnen beslissen. 
 
 

07 School - Vaststelling schoolreglement - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het schoolreglement gewoon basisonderwijs van de gemeentelijke basisschool Alt-Hoeselt 
unaniem goed. 
 
Een aanpassing van het schoolreglement is aangewezen omwille van de gewijzigde regelgeving en omwille van een 
actualisatie van een aantal inhoudelijk andere accenten. De inwerkingtreding van het aangepaste schoolreglement 
wordt vastgesteld op 1 september 2023. 
 
Schepen Heidi Berx licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Christiaan Hex merkt op dat hij het vorige gemeenteraad al heeft gehad over de schoolpartners. Hij 
vraagt of die werking ook voor schepen Heidi Berx intussen duidelijk is. 
 
Schepen Heidi Berx antwoordt dat het voor haar intussen heel duidelijk is. Ze vertelt dat ze weet dat raadslid 
Christiaan Hex coördinator is voor het gemeenschapsonderwijs (GO). 
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Raadslid Christiaan Hex bevestigt dat. 
 
Schepen Heidi Berx wijst er vervolgens op dat raadslid Christiaan Hex in het openbaar heeft geschreeuwd dat 
enkel de gemeenteschool in Alt-Hoeselt zich heeft verbonden aan het leersteuncentrum van Dilsen-Stokkem. 
 
Raadslid Christiaan Hex verduidelijkt dat het gaat om de scholengemeenschap Zuid-Oost Limburg. 
 
Schepen Heidi Berx heeft intussen de lijst van scholen en merkt op dat er heel veel scholen van de regio Hasselt - 
waaronder ook gemeentescholen - zich aansluiten bij het leersteuncentrum Dilsen-Stokkem. 
 
Raadslid Christiaan Hex geeft aan dat hij dat vorige gemeenteraad ook niet heeft gezegd. Hij zegt dat hij heeft 
verwezen naar de buurgemeenten Bilzen, Riemst, Tongeren. 
 
Schepen Heidi Berx benadrukt dat er niettemin ook scholen van Hasselt naar Dilsen-Stokkem gaan. Ze meent dat 
raadslid Christiaan Hex zich vorige gemeenteraad toch afvroeg waarom de gemeenteschool van Alt-Hoeselt het 
wat verder - in Dilsen-Stokkem - ging zoeken. Ze benadrukt dat nu blijkt dat er ook scholen van Hasselt zijn die dit 
doen. En de keuze voor Dilsen-Stokkem is een keuze van de schooldirectie. 
 
Raadslid Christiaan vindt dat laatste evident en heel goed. 
 
Schepen Heidi Berx geeft nog aan dat de gemeenteschool heel tevreden is van de samenwerking met de OVSG. Ze 
hebben heden 2 medewerkers en ze hopen dat ze deze medewerkers kunnen behouden als ze bij het 
leersteuncentrum Dilsen-Stokkem aansluiten. 
 
Raadslid Christiaan Hex toont zich tevreden met deze toelichting. Hij heeft nog één bemerking. Hij wijst erop dat 
er in het schoolreglement dat hier voorligt verwezen wordt naar de regelgeving inzake leersteuncentra. Die 
regelgeving gaat in voege vanaf 1 september a.s. Maar dat decreet moet nog goedgekeurd worden door het 
Vlaams parlement.  
 
Schepen Heidi Berx tot slot merkt nog op dat raadslid Christiaan Hex tijdens de vorige gemeenteraad zei dat het 
leersteuncentrum Dilsen-Stokkem niet goed is. Ze benadrukt dat dit leersteuncentrum nog opgestart moet 
worden. 
 
Raadslid Christiaan Hex wil de discussie niet voeren over wat er vorige keer wel of niet is gezegd. Er is sowieso 
altijd nog ruimte voor verbetering. Hij is alleszins tevreden dat schepen Heidi Berx zich deze keer wel heeft 
geïnformeerd. 
 
 

08 Secretariaat (gemeente) - Kleine Landeigendom - Agenda algemene vergadering van 25 mei 2023 en 
bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Kleine Landeigendom op 25 mei 2023 
unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, Werner Raskin (titularis) en Liesbeth Werelds (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt 
op deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 

09 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 30 maart 2023 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 30 maart 2023, opgemaakt onder 
verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 

Toegevoegde punten: 
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10 Secretariaat (gemeente) - Stand van zaken dossier Appeltans - Kennisgeving 

 
Raadslid Claesen Mieke heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 april 2023. Meer bepaald wenst zij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Stand van zaken dossier Appeltans 
 
Op de gemeenteraad van 26 januari 2023 heeft de fractie Best Groen geïnformeerd naar de stand van zaken in 
het dossier Appeltans met betrekking tot de grootschalige ontbossing, het rooien van een meidoornhaag, het 
rooien van beschermde hoogstamboomgaard, e.a. Burgemeester Werner Raskin heeft op de gemeenteraad 
meegedeeld dat er op enkele percelen al zo'n 550 bomen geplant zijn, maar kon op de gemeenteraad niet 
verduidelijken waar die percelen lagen. Hij zou die informatie pas recentelijk van zijn diensten hebben 
doorgekregen. Maar toen wij informeerden bij die diensten, bleken zij niet te beschikken over die informatie. En 
in het Het Belang van Limburg van 29 januari 2023 en in een interview op Radio 2 zei de burgemeester 'de 
gemeente Hoeselt heeft afspraken gemaakt met de familie Appeltans over de opgelegde compensaties en dat alle 
bevestigde aanplantgegevens aan het parket werden verstrekt'. 
 
Daarom heeft de fractie Best Groen op de gemeenteraad van 30 maart 2023 opnieuw geïnformeerd naar een 
stand van zaken. Burgemeester Werner Raskin was echter niet aanwezig en kon de gevraagde antwoorden dan 
ook niet geven. Enkele dagen later - op 6 april 2023 - verschijnt er opnieuw een artikel in Het Belang van Limburg 
waarin de burgemeester stelt dat de gesprekken afgesprongen zijn omwille van de kritiek van de oppositie. De 
fractie Best Groen vraagt dat de bevoegde schepen en de burgemeester op de gemeenteraad toelichting geven 
bij de informatie die in de pers meegedeeld wordt. 
 
Raadslid Mieke Claesen licht het agendapunt toe. 
 
Burgemeester Werner Raskin vraagt of dat hetgeen was wat raadslid Mieke Claesen hierover te zeggen had. 
 
Raadslid Mieke Claesen bevestigt dat. 
 
Burgemeester Werner Raskin merkt op dat het dan nog snel ging deze keer. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt om een beetje respect. Raadslid Mieke Claesen treedt dit bij. 
 
Burgemeester Werner Raskin vertelt dat hij beloofde om zijn woorden te wikken en wegen. Vandaar dat hij 
voortaan alles op papier zet, want er worden hier woorden fantastisch mooi verdraaid in tegenstelling, aldus 
burgemeester Werner Raskin. 
 
Raadslid Mieke Claesen reageert verontwaardigd om hetgeen burgemeester Werner Raskin zegt. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat woorden verdraaid worden om ze een andere betekenis te geven. 
Daarom zet hij nu alles op papier. Hij geeft aan dat het bijgevoegd agendapunt van raadslid Mieke Claesen totaal 
niet klopt. Het is - volgens hem - volledig uit de lucht gegrepen. Hij stelt dat hij nooit tegen de pers heeft gezegd 
dat hij, als burgemeester, afspraken heeft gemaakt met de familie Appeltans - zoals raadslid Mieke Claesen 
aanhaalt in haar agendapunt - over opgelegde compensaties en dat alle bevestigde aanplantgegevens aan het 
Parket werden verstrekt. Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat hijzelf geen gesprekken heeft gevoerd met 
de familie Appeltans wat betreft compensaties over de groenaanplantingen. Dit is helemaal uit zijn context 
getrokken. Hij heeft gezegd dat de familie Appeltans begonnen is met het aanplanten van canadabomen en een 
200 meter lange haag en het voornemen heeft om zelfs een hoogstamboomgaard aan te leggen rondom de 
boerderij/het kasteel. Deze informatie werd hem medegedeeld door de advocaat van de tegenpartij die hiervoor 
kadastrale gegevens had opgevraagd bij de dienst Omgeving van de gemeente Hoeselt, aldus burgemeester 
Werner Raskin. Als teken van goodwill, tijdens de lopende onderhandelingen tussen beide advocaten, is de 
tegenpartij daar al mee begonnen. Hij benadrukt dat er op dat moment al heel wat gesprekken gevoerd werden. 
Hij heeft daaromtrent ook e-mails bij zich. 
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Burgemeester Werner Raskin merkt vervolgens op dat dan natuurlijk het betreffende bijgevoegd agendapunt op 
de gemeenteraad van 30 maart 2023 komt en dit terwijl hijzelf al lang vooraf had aangekondigd niet aanwezig te 
kunnen zijn. Volgens hem heeft de fractie Best Groen dat agendapunt daar doelbewust opgezet. Hij verduidelijkt 
dat er, nadat het schepencollege destijds besloot om een officiële klacht tegen de familie Appeltans neer te 
leggen bij het Parket, nog langslopende gesprekken tussen de advocaat van de gemeente Hoeselt en deze van 
familie Appeltans gevoerd werden. Hij benadrukt dat hij daar niet mee te koop loopt en dat hij zelfs de inhoud 
van deze gesprekken niet weet. Dat moet men zeker niet denken, aldus burgemeester Werner Raskin. Dat zijn 
gesprekken tussen advocaten om iets te bekomen en dat maar met één doel nl. om snel eenzelfde compensatie 
zoals beschreven in de milieuovertredingen te laten plaatsvinden in plaats van - zoals hij eerder uitgelegd heeft - 
die talloze gerechtelijke procedures, van het ene beroep naar het andere, te moeten doorgaan, waarbij de 
inwoners van Hoeselt jarenlang zouden moeten wachten. Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat de 
gemeente Hoeselt tot op heden nog niets heeft vernomen van het Parket. Er kwam geen enkel woord, noch 
geluid. Het blijft voorlopig muisstil. Tenzij raadslid Mieke Claesen misschien wél iets vernomen heeft van het 
Parket? 
 
Burgemeester Werner Raskin gaat verder en wijst erop dat deze aanplantingen - zoals hij reeds aanhaalde - 
werden medegedeeld door de advocaat van de familie Appeltans om hun goodwill te tonen bij de 
onderhandelingen. Want ook deze canadabomen moesten uiteindelijk geplant worden als verplichte compensatie 
omdat ze gerooid werden en omdat de heraanplant nog niet gebeurd was. Bovendien is ook de aanplant van de 
200 meter haag een compensatie, zo voegt burgemeester Werner Raskin eraan toe. Hij heeft de dienst Omgeving 
dan ook opdracht gegeven om na te gaan of deze informatie juist was en ze bleek te kloppen. De dienst Omgeving 
werd ook gevraagd om te gaan kijken naar de percelen gelegen in de Goosstraat en dit om te zien of de bomen op 
perceelnummer 814 geplant werden zoals de advocaat van de familie Appeltans in zijn berichtgeving aangaf. De 
dienst Omgeving heeft hem daarop bevestigd dat er canadabomen waren aangeplant en tevens was ook de haag 
opnieuw aangeplant. Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat hij de dienst Omgeving dus opdracht heeft 
gegeven om de verklaring van de advocaat van de familie Appeltans ter plaatse te controleren. Verder werden 
ook alle milieuovertredingen stuk voor stuk doorgenomen - en dat is trouwens niet zo simpel - door beide 
advocaten samen om te bestuderen welke compensatie op welke locatie terug moest aangeplant worden. De 
advocaat van de gemeente Hoeselt heeft aan burgemeester Werner Raskin laten weten dat dit geen gemakkelijke 
opdracht was omdat de proces-verbalen van de milieu-inspectie niet altijd even helder omschreven waren. En 
daarbij zijn er ook gesprekken lopende over de aangevulde grond die vervuild was met bouwpuin, vertelt 
burgemeester Werner Raskin. Maar er werd nooit ook maar enige mededeling gedaan richting het Parket, 
ondanks dat de fractie Best Groen dit beweert en dat uitschreeuwt, aldus burgemeester Werner Raskin. 
 
Raadslid Mieke Claesen werpt op dat burgemeester Werner Raskin dit zelf gezegd heeft op de gemeenteraad. 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt en benadrukt dat hij op de gemeenteraad heeft gezegd dat de 
mededeling aan het Parket pas zou gebeuren wanneer de compensatie echt gebeurd was. Hij benadrukt verder 
dat hij hierbij heel duidelijk gezegd heeft dat hij op dat moment niet tevreden was en er nog veel compensaties 
dienden te gebeuren. En zo staat dit natuurlijk ook in de pers, aldus burgemeester Werner Raskin. 
 
Burgemeester Werner Raskin is verder van mening dat het overleg kapot is gemaakt door het toegevoegd punt 
van de fractie Best Groen over het dossier Appeltans. Hij noemt dit een zeer onverstandige zet om te doen en een 
zware klap achteruit, want het Parket zal het nu verder moeten afhandelen. De gemeente Hoeselt heeft dan zelf 
geen enkel zicht meer op het geheel. Anderzijds vindt hij dat hijzelf dan wel degelijk toch iets bereikt heeft. Met 
het vorige krantenartikel van hemzelf in Het Belang van Limburg, waarin hij zei dat hij ter informatie 
medegedeeld heeft aan de gemeenteraad dat de familie Appeltans, via de gesprekken tussen beide advocaten en 
uit goodwill, overgegaan is tot het heraanplanten van canadabomen en een haag en dat ze er ook aan dachten 
om over te gaan tot het aanplanten van een hoogstamboomgaard rondom het kasteel, heeft hij er immers voor 
gezorgd dat de Vlaamse milieu-inspectie eindelijk wakker geschoten is. De Vlaamse milieu-inspectie heeft de 
dienst Omgeving immers gebeld om te zeggen dat ze van start gaan. Hij noemt dat straf. 
 
Burgemeester Werner Raskin wenst het zelfs nog iets duidelijker te stellen. Hij verklaart dat het hem als 
burgemeester gewoonweg niet mócht lukken. Daar gaat het hem zijns inziens om, want hij is niet ‘groen’. De 
leden van de fractie Best Groen zijn hier zogezegd de enige 'groenen'. En dit terwijl het schepencollege geweldige 
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investeringen doet ten voordele van het milieu, aldus burgemeester Werner Raskin. De gemeente Hoeselt heeft 
zijn advocaat dan ook opdracht gegeven om deze onderhandelingen - na zo'n mokerslag - te beëindigen. Hij vindt 
dit spijtig, maar de tegenpartij laat niets meer van zich horen. Om dit aan te tonen leest burgemeester Werner 
Raskin vervolgens voor uit een e-mail die hij naar de advocaat heeft gestuurd: 'Beste meester, huidige stand van 
zaken. Gesprek tussen advocaat dossier compensatie betreffende klacht Appeltans en grondwissel wachtbekken te 
Werm. Had u sinds de gemeenteraad van 30 maart 2023 nog iets vernomen van tegenpartij betreffende de 
mogelijkheid terug aan tafel te zitten over compensatie en grondruil voor ons wachtbekken te Werm zoals door u 
reeds eerder gevraagd aan tegenpartij?' En het antwoord: 'Geachte burgemeester, ik moet u bevestigen dat ik 
sinds april 2023 geen enkele reactie meer heb ontvangen van de raadsman van de familie Appeltans. Ik heb naar 
aanleiding van uw vragen een herinnering aan de raadsman van tegenpartij gestuurd.' Burgemeester Werner 
Raskin geeft aan dat hij hier zo dadelijk meer over zal zeggen, want het zou - volgens de advocaat van de 
gemeente Hoeselt - een keiharde repliek geweest zijn. Maar nu blijft er dus maar één piste meer over, zo stelt 
burgemeester Werner Raskin en dat is de milieu-inspectie, die ook de overtredingen opgesteld heeft. Hij vertelt 
dat de advocaat van de gemeente Hoeselt ook gaat informeren bij het Parket naar de stand van zaken van de 
ingediende klacht door de gemeente Hoeselt. Hij herhaalt dat het bij het Parket muisstil is. Maar wat nog erger is, 
zo verklaart burgemeester Werner Raskin, is dat de kant en klare overeenkomst tussen de familie Appeltans en de 
gemeente Hoeselt voor de grondwissel in functie van het wachtbekken in Werm al ter ondertekening lag. Deze 
grondwissel ging dus over het slibbekken in Werm. Die zou hierdoor dus ook in gedrang kunnen komen. In dat 
dossier waren er nog voor het toegevoegd agendapunt op de gemeenteraad van 30 maart 2023 drie datums 
voorgesteld aan de tegenpartij betreffende de ondertekening van de akte voor de grondwissel in het 
gemeentehuis en dat na het ondertussen bevestigde akkoord tussen beide advocaten. Intussen heeft de 
gemeente Hoeselt daar ook niets meer van gehoord. De advocaat van de gemeente Hoeselt heeft enkele dagen 
terug nog een laatste keer opnieuw aangedrongen bij de tegenpartij - waarschijnlijk keihard - om hun woord na te 
komen wat betreft deze grondwissel en vandaag, slechts enkele uren voor deze gemeenteraad, kreeg 
burgemeester Werner Raskin het getekende akkoord binnen voor de grondwissel ten voordele van het slibbekken 
in Werm ondertekend door de familie Appeltans en zoals onderhandeld tussen de beide advocaten. Dat nieuws is 
kersvers. Hij houdt die overeenkomst nu in zijn handen, aldus burgemeester Werner Raskin. En na een grondig 
nazicht volgende week door de dienst Omgeving zal dit voorgelegd worden aan het schepencollege en daarna aan 
de gemeenteraad. Hij geeft aan dat hij fier is, dat hij fier is op zichzelf en op de topadvocaat van de gemeente 
Hoeselt, want indien deze grondwissel niet getekend zou worden, zou dit een ramp geweest zijn voor de 
inwoners van Werm.  
 
Burgemeester Werner Raskin spreekt tot slot voorzitter Jordi Boulet aan met de hoop dat de paar 
gemeenteraadsleden van de fractie Best Groen zouden gaan beseffen wat ze allemaal veroorzaakt hebben of 
konden veroorzaken. Hij geeft mee dat dit trouwens ook het enige antwoord is dat hij vandaag geeft. Want hij 
wacht nog steeds - zoals ook schepen Johan Schoefs daarstraks al zei - en dit reeds jarenlang op een agendapunt 
van Groen dat eens goed zou zijn voor de bevolking van de gemeente Hoeselt in plaats van altijd alles af te 
breken. Volgens burgemeester Werner Raskin zal dat echter zo blijven gaan en zullen ze dat blijven doen: 
afbreken, afbreken en blijven afbreken. En of men het volgende nu leuk vindt of niet... Hij heeft vandaag al een 
hele zware dag gehad waarop hij zijn peter heeft begraven. Burgemeester Werner Raskin wil heel eerlijk zijn en 
deelt mee dat hij nu naar huis gaat en dat hij wat nuttige tijd gaat doorbrengen met zijn vrouw. En hij gaat daar 2 
of 3 tripels bij drinken. Hij wil en zal niet blijven luisteren naar al die larie en apekool die er constant verteld wordt 
terwijl alles wordt afgebroken. Het heeft geen zin, want het schepencollege kan helemaal niets goed doen, aldus 
burgemeester Werner Raskin. Niets is immers goed genoeg. En dat is al jaren bezig in plaats van positief mee te 
werken zoals andere gemeenteraadsleden van de oppositie dat doen. Hij benadrukt dat hij het moe is om 
constant maar hetzelfde te moeten aanhoren op de gemeenteraad. Het gaat altijd van: 'Hier gebeurt niets. Je 
doet niets goed'. Het is altijd maar van hetzelfde. Burgemeester Werner Raskin werpt op dat men nog maar een 
uur of twee verder moet palaveren. Hij heeft er genoeg van. Daarop maakt hij aanstalten om de raadszaal te 
verlaten. 
 
Raadslid Serge Voncken vindt dat burgemeester Werner Raskin moet blijven zitten tot het agendapunt behandeld 
is en dat hij de raadsleden te woord moet staan. Hij benadrukt dat ze daar recht op hebben. 
 
Burgemeester Werner Raskin wenst iedereen nog een goedenavond. 
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Raadslid Serge Voncken zegt tegen burgemeester Werner Raskin dat zijn gedrag een burgemeester onwaardig is. 
Raadslid Mieke Claesen treedt die mening bij. 
 
Burgemeester Werner Raskin repliceert dat raadslid Serge Voncken dan maar eens eerst burgemeester moet 
worden. 
 
Raadslid Serge Voncken noemt burgemeester Werner Raskin een 'platbroek'. En hij wijst erop dat burgemeester 
Werner Raskin hiermee bevestigt wat raadslid Mieke Claesen altijd verteld heeft. Hij benadrukt dat hij dat 
hiermee bevestigt. Raadslid Mieke Claesen treedt die mening bij. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat ze eerst nog burgemeester moeten worden. Hij zegt dat dat het 
probleem van de fractie Best Groen is. 
 
Raadslid Mieke Claesen repliceert dat burgemeester Werner Raskin haar na de gemeenteraad van 26 januari 
2023… 
 
Burgemeester Werner Raskin zegt tegen raadslid Mieke Claesen dat ze de hele dag zeurt en dat ze nog maar wat 
verder moet zeuren. Hij verlaat de raadszaal. 
 
Raadslid Mieke Claesen herhaalt dat burgemeester Werner Raskin haar na de gemeenteraad van 26 januari 2023 
een contract getekend door Manu Appeltans heeft laten zien. Ze stelt in vraag of dit dan ineens door de 
tussenkomst van de fractie Best Groen in maart 2023 afgesprongen zou zijn. Ze vraagt uitdrukkelijk om er akte 
van te nemen dat burgemeester Werner Raskin vroegtijdig de vergadering verlaten heeft. 
 
Raadslid Christiaan Hex stelt dat het agendapunt dan volgende maand maar opnieuw aan bod moet komen. Hij 
vindt dat burgemeester Werner Raskin beter écht kan opstappen. 
 
Raadslid Fons Capiot merkt op en verduidelijkt dat het Parket niets zegt omdat het dat niet mag omwille van het 
geheim van het onderzoek. Zij mogen niets zeggen. Raadslid Marc Bamps beaamt dit. Het Parket is gehouden aan 
het geheim van het onderzoek. 
 
Raadslid Serge Voncken deelt mee dat de fractie Best Groen dit agendapunt op de volgende gemeenteraad terug 
zal moeten toevoegen. Hij excuseert zich hiervoor bij de andere raadsleden, maar stelt dat wanneer ze geen 
antwoord krijgen, ze het de volgende gemeenteraad terug moeten toevoegen. Hij vraagt om dit in het verslag op 
te nemen aangezien het agendapunt nog niet was afgerond. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 21u25. 


